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ايران ميزبان چند بازي جام جهاني قطر مي شود؟ 
اين سؤالي اس��ت كه پس از صحبت هاي جمعه 
شب س��پ بلاتر در ابوظبي مطرح ش��ده است. 
رئيس فدراس��يون جهاني فوتبال پ��س از ترك 
ته��ران و در حاش��يه ش��ركت در اختتاميه جام 
جهاني نوجوانان در جمع خبرنگاران اماراتي گفت 
كه ايراني ها ابراز تمايل كرده اند كه چند بازي جام 
جهاني 2022 در ايران برگزار شود، درخواستي كه 
در صورت عملي شدن مي تواند يكي از روياهاي 
بزرگ ايرانيان را عملي كن��د. اگرچه  حميدرضا 
صدر مي گويد بيش��تر يك وعده   ژورناليس��تي 
است، اما در مقابل هوشنگ نصيرزاده يكي ديگر از 
كارشناسان فوتبال ايران آن را يك فرصت بزرگ 
براي فوتبال ايران مي داند. با تمام اين تفاس��ير 
نبايد از قدرت فيفا و اعمال نفوذ هاي آن به سادگي 
گذشت؛ قدرتي كه مي تواند رؤياي شيرين ميزباني 

جام جهاني را براي ما تحقق بخشد.
      

آذر 89 بود كه علي كفاشيان در گفت و گويي از 
توان ايران براي برگزاري جام جهاني فوتبال خبر 
داد. رئيس فدراسيون فوتبال پس از انتخاب قطر 
به عنوان ميزبان جام جهاني 2022 گفت: »قطر 
يك كشور آسيايي است و ما هم مي توانيم مانند 
آنها ميزبان جام جهاني بش��ويم. اين خواس��ته 
سازمان تربيت بدني اس��ت. اين ميزباني در اين 
منطقه از آس��يا آغاز ش��ده و خوش بين هس��تم 
اگر همدل شويم و س��عي و تلاش كنيم يك روز 
ميزبان جام جهاني فوتبال خواهيم ش��د. سالش 
را نمي دانم، اما يقين داشته باشيد يكي از اهداف 
مهم فدراس��يون فوتب��ال گرفت��ن ميزباني جام 

جهاني است.«
اين آرزو در فروردين 92 با سفر مسئولين قطري 
به تهران به واقعيت نزديك ش��د. آن ها در س��فر 
تهران، ابراز تمايل كردند كه اي��ران در برگزاري 
جام جهاني 2022 به آنه��ا كمك كند. حمد بن 
خليفه الثاني، رئيس فدراس��يون فوتبال قطر در 
جلسه با مسئولان فدراسيون فوتبال ايران گفت: 
»ما امروز به تهران آمده ايم تا با مقامات فدراسيون 
فوتبال ايران درباره مس��ائل مهم��ي مذاكراتي 
داشته باشيم. ما دوس��ت داريم درباره همكاري 
مشترك در توسعه آكادمي فوتبال در كشور قطر 
از پتانس��يل ايران در خص��وص ميزباني قطر در 
جام جهاني 2022 اس��تفاده كنيم. قطر ميزبان 
جام جهاني 2022 اس��ت و ميزباني فقط متعلق 
به قطر نيست و همه كشورهاي همسايه و دوست 
قطر در آسيا ميزبان جام جهاني هستند و در واقع 
آسيا و غرب آس��يا ميزبان جام جهاني هستند و 
ما دوست داريم كه فدراس��يون فوتبال ايران در 
برگزاري جام جهاني 2022 به فدراسيون فوتبال 

قطر كمك كند. «
پس از صحبت ه��اي رئيس فدراس��يون فوتبال 

قطر، كفاشيان هم آمادگي فدراسيون فوتبال را 
براي گسترش همكار ي ها دوجانبه اعلام كرد تا 
شايعاتي درباره نظر ايران براي ميزباني چند بازي 

جام جهاني قطر مطرح شود. 
چند ماه پس از درخواس��ت كمك قطر از ايران 
براي برگزاري جام جهاني 2022، جمعه ش��ب 
رئيس فدراسيون بين المللي فوتبال در امارات از 
ابراز علاقه مقام هاي ايراني براي انجام چند بازي 
جام جهاني قطر در ايران خبر داد. بلاتر كه پس 
از سفر 36 ساعته به تهران براي شركت در فينال 
جام جهاني نوجوانان به امارات رفته بود در جمع 
خبرنگاران گفت: » مسئولان ايران تأكيد كردند 
از ميزباني تعدادي از ديدارهاي جام جهاني 2022 
بسيار خوشحال مي شوند و ايران بزرگترين كشور 
حوزه خليج فارس است. اما ما در فيفا به تنهايي 
نمي توانيم در مورد انتقال تعدادي از ديدارهاي 
جام جهاني 2022 قطر به كشورهاي خليج فارس 
كه در همس��ايگي قطر قرار دارند، تصميم گيري 
كنيم. اين موضوع بيش��تر از آنكه فوتبالي باشد، 
سياسي اس��ت و فيفا به تنهايي نمي تواند در اين 

خصوص تصميم گيري كند.«
ژوزف س��پ بلاتر  اضافه ك��رد: »ب��راي ما هيچ 
مش��كلي وجود ندارد كه تعدادي از مس��ابقات 
جام جهاني 2022 قطر در كشورهاي همسايه از 
جمله ايران برگزار شود اما تمايل قطر نيز در اين 
خصوص شرط است. همانگونه كه امارات عربي 
متحده براي شركت در ميزباني جام جهاني 2022 
مصمم اس��ت و در اين خص��وص گفت وگوهاي 

مقدماتي را انجام داده است. «
      

با وجود صحبت هاي بلاتر مبني بر درخواس��ت 
ايران براي هم��كاري در ميزباني چند بازي جام 
جهاني قطر، مسئول روابط بين الملل فدراسيون 
فوتبال از اين درخواست اعلام بي اطلاعي مي كند. 
اميد جمالي سرپرست روابط عمومي فدراسيون 
فوتبال در اين رابطه به »ج��وان« مي گويد: »در 
جريان نيس��تم. اگر اين درخواست مطرح شده 
حتماً در صحبت هاي محرمانه آقاي كفاشيان با 
آقاي بلاتر بوده و به روابط بين الملل فدراس��يون 
فوتبال هيچ گونه درخواستي براي پيگيري داده 

نشده است و اين موضوع بين مقامات بالا در حال 
پيگيري است. «

با اي��ن وج��ود ه��ادي آيت اللهي، ناي��ب رئيس 
فدراس��يون فوتبال با تأييد ضمني صحبت هاي 
بلاتر درباره پيشنهاد ايران به مهر گفت: »پيشنهاد 
هم��كاري ما با فدراس��يون قط��ر در بخش هاي 
س��خت افزاري اس��ت. ما مي توانيم در ساخت و 
سازها يا ميزباني از كشورهايي كه مي خواهند به 
قطر بيايند، همكاري داشته باشيم كه اين مسئله 
با استقبال شيخ احمد رئيس فدراسيون قطر هم 

مواجه شده است.«
      

 هوش��نگ نصيرزاده يكي از كارشناسان فوتبال 
و مس��ئول كميته حقوقي فدراس��يون فوتبال از 
اين درخواست اس��تقبال مي كند. او به »جوان« 
مي گويد: »اين مس��ئله در صورتي كه به واقعيت 
تبديل شود مي تواند براي فوتبال ايران نفع زيادي 
داشته باشد و باعث تس��ريع در ساخت وساز هاي 
ورزشگاه ها شود. به هر حال انجام بازي هاي جام 
جهاني در هر كشوري امكانات ويژه اي را مي طلبد 
و با توجه به اينك��ه زمان زيادي تا س��ال 2002 
مانده، در ايران مي توانيم اي��ن امكانات را فراهم 
كنيم. «البته نصيرزاده اعتقاد دارد عملي شدن اين 
خواسته ديگر در توان فدراسيون فوتبال نيست و 
بايد دولت ايران از راه ديپلماس��ي و رايزني هاي 

سياسي در جهت تحقق آن تلاش كند. «
در حالي درخواس��ت فدراس��يون فوتبال براي 
همكاري در برگزاري بازي هاي جام جهاني قطر 
توسط بلاتر رسانه اي شده است كه موانع زيادي بر 
سر راه عملي شدن آن وجود دارد. حميدرضا صدر 
كارش��ناس فوتبال بر خلاف هوشنگ نصيرزاده، 
صحبت ه��اي بلاتر درب��اره درخواس��ت ايران را 
بيش��تر يك خبر  ژورناليس��تي مي داند و معتقد 
اس��ت كه انجام چند بازي جام جهاني 2022 در 

ايران محال است. 
صدر ب��ه »ج��وان« مي گويد: »اين درخواس��ت 
موضوع پيچيده اي اس��ت. اينكه كشوري مانند 
ايران مي خواهد ميزبان چن��د بازي جام جهاني 
2022 باش��د بي س��ابقه اس��ت و در طول تاريخ 
برگ��زاري جام جهان��ي، چنين اتفاق��ي نيفتاده 
است و خيلي هم بعيد است كه اين بار هم چنين 
موضوعي رخ دهد. به هر حال كشورهاي ميزبان 
جام جهاني پس از گذشتن فيلترهاي مختلف و 
لابي هاي گسترده انتخاب مي شوند. وقتي هم كه 
انتخاب مي شوند به طور قطع كمتر پيش مي آيد 
كه كش��ور ديگري را در اين زمينه شريك كنند. 
بايد توجه داش��ته باش��يد ما از نظر سياسي هم 
اختلافات زيادي با قطري ها داريم مانند نام خليج 
فارس و خيلي چيزهاي ديگر. همه اينها دس��ت 
به دس��ت هم مي دهد تا ميزباني چند بازي جام 

جهاني در ايران غير ممكن باشد. «

در مورد كرسي فيفا فعلًا بحث من مطرح نيست 
مهدي مهدوي كيا پس از حضور در كنار تيم نوجوانان اين بار پيشنهاد 
مدير فني تيم جوانان را دريافت كرده است. هر چند كه مسئولان كادر 
فني تيم نوجوانان اين قضيه را تأييد نمي كنند اما كاپيتان س��ابق تيم 
پرسپوليس معتقد است كه من فقط دوست دارم به تيم جوانان كمك 
كنم خصوصاً كه علي دوستي و ميرآخوري نيز در اين تيم هستند. وي 
در مورد س��پردن يكي از كرس��ي هاي فيفا به ايران به خصوص اينكه 
مدتي اس��م او مطرح ش��ده اظهار داشت:ما هميش��ه در بخش فني و 
فوتبالي در آسيا جزو قدرت ها بوديم اما از لحاظ مديريتي كرسي هاي 
لازم را در فيفا نداشتيم به همين دليل لازم است كه 
در فيفا كرسي بگيريم. بايد به صورت جدي براي 
گرفتن كرس��ي تلاش كنيم. اما در ب��اره اينكه 
گفته مي شود گزينه مطرح شده براي كرسي من 
هستم بايد بگويم كه فعلا بحث من نيست 
و اين حرف ها شايعه است اما اين حركت 
خوبي اس��ت و با حضور بلاتر و كارهاي 
مثبت ديگر حتم��اً مي توانيم در فيفا و 
آسيا كرسي بگيريم. آمدن بلاتر به ايران 

خيلي مثبت بود. 
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چرا يقه بقيه را نمي گيرند؟
بعد از حرف و حديث هاي فراوان درباره بازيكن دوپينگي ليگ برتر، بالاخره 
مشخص شد نام اين بازيكن سيد مهدي حسيني اس��ت. بازيكني كه در 
صباي قم توپ مي زند. بازيكن تيم صبا درباره دوپينگش مي گويد: هنوز من 
نمي دانم چرا فقط اسم من را به عنوان بازيكن دوپينگي اعلام كردند در حالي 
كه در تيم ما همه از مكملي كه من مصرف كردم، استفاده مي كنند اما فقط 
دوپينگ من اعلام شد. حسيني كه دو سال از فوتبال محروم شده، مي گويد: 
آنها زورشان به من رسيده است. همان روز ما برايشان نامه اعتراض نوشتيم 
اما گفتند استيناف اين نامه را قبول نكرده است. مي خواهم كسي را پيدا 

كنم تا پيگير كارهايم باشد من دو سال در 
فوتبال نباشم، فوتبالم تمام مي شود. بازهم 

مي گويم اين پ��ودر را همه مي خورند 
پس چرا يقه ديگران را نمي گيرند؟ 
اين پودر پروتئين و كربوهيدرات را 
همه مصرف مي كنند، حتي ظرف آن 
را به آقايان نشان دادم و گفتم وقتي 
روي اين ظرف ننوشته كه دوپينگ 

محسوب مي ش��ود من از كجا بايد بفهمم كه 
استفاده از آن دوپينگ به حساب مي آيد. 

  چـهـره ها / وحيد صابري

همبستگي مسلمانان جهان باعث تصويب حجاب شد
 مايا داد، نايب رئيس استراليايي AFC و عضو هيئت رئيسه فيفا همزمان با ورود سپ بلاتر وارد ايران شد. 
او در سال 2007 عضو كميته اجرايي AFC شد و در سال 2013 به عضويت كميته اجرايي فيفا درآمد. 
وي در سال 2012 جزو كساني بود كه استفاده از حجاب را در فوتبال تصويب كرد و جزو 27 نفري است 
كه در فيفا تصميم گيري مي كند. اس��مش در بين 100 زني است كه از نظر اقتصادي در مسائل مالي 
استراليا در سال 2012 تاثيرگذار بوده است. وي در پاسخ به اين سؤال كه آيا بحث قانون حجاب تصويب 
مي شود اظهار داشت:مطمئن هستم اين قانون تصويب مي شود و بعيد مي دانم اين قانون كه به مدت 
يك سال به طور آزمايشي انجام شده برداشته شده و ما به يك سال قبل بازگرديم. . تصويب اين قانون 
مانند توپي است كه وارد دروازه مي شود. تا زماني كه شما نديديد توپ وارد دروازه 
شده مطمئن نمي شويد كه گل مي شود. من اين موضوع را حمايت مي كنم و 
مطمئنم تصويب مي شود. همبستگي مسلمانان و مردم جهان باعث تصويب 
قانون حجاب شد. فكر مي كنم بيش از 500 ميليون مردم جهان مسلمان 
بوده و از اين موضوع خوشحال هستند. من تمام سعي خود را براي 

تصويب اين قانون انجام مي دهم. 

همواره در ارتباط نزديك با جوانان بوده ام
نصراله سجادي امروز براي گرفتن رأي اعتماد به مجلس مي رود. گزينه پيشنهادي رئيس جمهور براي 
وزارت ورزش و جوانان با اشاره به اهميت حوزه جوانان گفت: در برنامه اي كه به مجلس محترم ارائه 
شده شش راهبرد وجود دارد كه چند راهبرد از جمله راهبرد اول كه بستر سازي در زمينه ساماندهي 

امور جوانان با هدف بهره  گيري و به��ره  وري از ظرفيت هاي بالقوه آنان 
است در ارتباط مستقيم با نيازهاي جمعيت سي و چند ميليوني جوان 
كشور است. سجادي درباره رش��د بنيه فكري و روحيه آرمانگرايي و 

كمال جويي جوانان اظهار داش��ت: ما در اين ب��اره برنامه هايي را 
پيش بيني كرده ايم مانند تعميق باورهاي ديني جوانان، آموزش 
و ترويج مهارت هاي زندگي، تبليغ سبك زندگي سالم، توسعه 
گفتمان ملي و متقابل بين جوان��ان و همچنين بين جوانان 
و مسئولان به منظور آش��نا كردن آنان با مشكلات موجود 
و پاسخگويي به سؤالا ش��ان كه اميدواريم مطابق برنامه به 

اهداف موردنظر دست يابيم. 

منچس�تر يونايتد و آرس�نال دوب�اره به هم رس�يدند. نبرد س�نتي 
ش�ياطين س�رخ و توپچي ها گل س�ر س�بد هفته يازدهم محسوب 
مي ش�ود. بازي  هاي اين هفته با انجام چهار ديدار به پايان مي رس�د 
و يونايت�د ب�ا كس�ب اي�ن پي�روزي خانگ�ي چن�د پل�ه در جدول 
صعود مي كند و آرس�نال ه�م در صورت رس�يدن به هر س�ه امتياز 
جايگاه�ش در ص�در مس�تحكم تر از گذش�ته مي ش�ود. كري   هاي 
دو تي�م ب�راي يكديگ�ر حساس�يت ها را دو چن�دان كرده اس�ت. 
ميزبان برخلاف هميشه با استرس بيشتر پا به اولدترافورد مي گذارد. در 
شرايطي كه منچستر يونايتد در سال  هاي اخير همواره از مدعيان اصلي 
قهرماني بود امسال با رفتن سرالكس فرگوسن در ميانه  هاي جدول دست 
و پا مي زند همين مسئله موجب شده تا قرمزهاي منچستر بيش از هميشه 
تحت فش��ار باش��ند. اين روزها ديويد مويس انتقادهاي زيادي را تحمل 
مي كند. هر چند كه در چهار بازي اخير منچستر 10 امتيار دشت كرده.  
همانطور كه اشاره شد در تئاتر روياها اين بار فرگوسن روي نيمكت نيست 
تا در اوضاع بحراني شاگردانش را هدايت كند. قرمزها تاكنون 17 امتياز 
گرفته اند و خود را به رده هشتم رس��انده اند. با اين حال هواداران اين تيم 
منتظرند تا دراين بازي خانگي باز هم شاهد برد تيم محبوبشان باشند. در 
دو س��ال اخير من يونايتد هر چهار بازي خود مقابل آرسنال را با پيروزي 
پشت سر گذاشته.  اين در حالي است كه مهاجمان شياطين از ابتداي فصل 
تاكنون كمتر از حد انتظار ظاهر شده اند، 17 گل در 10 بازي نمي تواند براي 
مدعي هميشگي قهرماني آمار خوبي محسوب ش��ود.  رابين فان پرسي، 
مهاجم منچستر چهره اصلي اين بازي محسوب مي شود. مهاجم سرحال 
اين روزهاي يونايتد پس از آنكه از حضور در آرسنال خسته شده بود پس از 
هفت سال به تيم سرالكس نقل مكان كرد. فان پرسي در حال حاضر با شش 
گل زده بهترين گلزن منچستر يونايتد است و سال گذشته نيز در هر دو 
ديدار رفت و برگشت يك گل به ثمر رساند.  در آن سوي ميدان توپچي ها 
در بهترين شرايط خود در چند سال گذشته به سر مي برند. حتي خوشبين 
ترين هوادار توپچي ها نيز تصور نمي كرد از 10 بازي 25 امتياز بگيرند و يكه 

و تنها صدر جدول را از آن خود كنند. روند متفاوت آرسنال با خريد طلايي 
مسعود اوزيل آلماني از رئال مادريد همراه شده. اوزيل در مادريد نتوانست 
به حقش برس��د و به لندن آمد تا توانايي هايش را اثبات كند. به آرزويش 
هم رسيد و حالا عصاي دست آرس��ن ونگر است. آرون رمزي با شش گل 
زده بهترين گلزن آرس��نال لقب گرفته و با تك گلي كه به دورتموند زد و 
پيروزي شيريني را نصيب تيمش كرد حسابي روحيه گرفت. تا به اينجاي 
كار شاگردان ونگر 22 گل در ليگ برتر به ثمر رسانده اند. آرسنال در صورت 

باخت در اين بازي باز هم صدر جدول را از دست نمي دهد. 
   رجزخواني به اوج خود رسيده 

دعواي سرمربيان دو تيم پيش از اين بازي حساس بيشتر به فان پرسي مربوط 
مي شود. سرمربي فرانس��وي آرسنال مدعي ش��ده رابين همچنان بازيكن 
توپچي هاست: »ديدن فان پرسي در پيراهن يونايتد عجيب است، چون از نظر 
من يك آرسنالي است. فان پرسي مبدل به يك بازيكن تراز اول شد و از نظر 
من او يكي از بازيكنان آرسنال است. گاهي وقت ها بحث عدم صبوري او مطرح 
مي شود. برخي بازيكنان مي بينند كه برخي تيم ها بازيكنان تراز اول مي خرند 
و اعتماد به نفس شان كاسته مي شود. من كاملاً اين را درك مي كنم.«  ديويد 
مويس، سرمربي منچستر جواب همتاي آرسنالي اش را داده: »او بازي را در 
ليگ برتر با آرسنال آغاز كرد اما با منچس��تر قهرمان اين رقابت ها شد. فكر 
مي كنم هواداران منچس��تر او را يونايتدي مي دانن��د.«  وين روني، مهاجم 
منچستر در آستانه ديدار حس��اس هفته يازدهم گفت: »بازيكنان آرسنال 
از زير نظر داشتن من خسته شده اند. آرسنال فرصت ايده آلي براي ما است 
تا بتوانيم كمي در جدول خودمان را به صدر نزديك كنيم. بايد ببينيم آنها 
مي توانند روند خوبشان را ادامه دهند يا نه. چرا كه آرسنال در سال  هاي اخير 
در نهايت از كورس خارج مي شود. من هميشه از بازي كردن مقابل آنها لذت 
مي برم و هميشه اين بازي براي ما بزرگ بوده است.« در ساير بازي ها تاتنهام با 

نيوكاسل، ساندرلند با سيتي و سوانس با استوك مصاف مي دهند. 
   برنامه ساير ليگ  هاي اروپايي

سري آ: جنوآ – ورونا، كيه وو – ميلان، آتالانتا – بلونيا، پارما – لاتزيو، آاس 
رم – ساسولو، كالياري – تورينو، فيورنتينا– سپمدوريا، يوونتوس – ناپولي 
لاليگا: اسپانيول – سويا، والنسيا، ويادوليد، ويارئال – اتلتيكو، بتيس - بارسلونا

رؤيايشيرينيكهتعبيرميشود
پيشنهاد ايران به بلاتر براي ميزباني بعضي از بازي هاي جام جهاني قطر

كل كل مويس و ونگر بر سر فان پرسي 

فريدون حسن 

سپ بلا تر، رئيس فدراس��يون بين المللي فوتبال آمد و رفت، بلا فاصله 
پس از رفتن او بسياري فراموش كردند كه اصلًا نفر اول فوتبال دنيا براي 
چه به ايران آمده بود.  امروز خيلي ها سينه جلو مي دهند و صدا در گلو 
مي اندازند و مثل قبل انتقاد مي كنند از همه چيز، از لحظه ورود بلا تر 
تا زمان رفتنش خيلي ها ايراد هاي آنچناني مي گيرند كه بله نتوانستيم 
آن طور كه بايد و شايد با او ارتباط بر قرار كنيم و چه و چه را نگرفتيم و 
نگفتيم، خيلي ها مسئولان فدراسيون را به دروغ گويي متهم مي كنند 
كه در بيان آنچه در ديدار هايشان با بلا تر گذشته صادق نيستند و دروغ 
تحويل مردم و رسانه ها مي دهند. خيلي ها هم كه ظاهراً و بنا به هر دليلي 
از قافله همراهي با بلا تر جا مانده اند بر نامه ريزان را متهم مي كنند كه چرا 
برايشان بر نامه ويژه تدارك ديده نشده و چرا نتوانستند مشكلات شان 

را رو درر و و به صورت خصوصي با او در ميان بگذارند. 
خلاصه قصه اينكه تا دلتان بخواهد آدم ناراضي از اين ماجرا وجود دارد، 
جالب تر اينكه در حال حاضر كوچكترين پرسش و پاسخي در خصوص 
دستاورد هاي اين سفر ديده نمي شود، كسي نمي پرسد كه آيا مي توان با 

اين سفر به آينده خوشبين بود يا خير، فعلًا همه انتقاد مي كنند. 
بلا تر آمد و رفت بايد صبر كرد و ديد قول هايي كه او با خنده و ژست هاي 
خودماني به فوتبال ايران داد تا چه حد اجرايي مي شوند، بر گزاري جام 
ملت هاي آسيا، رفع مشكلات فوتبال بانوان، آزاد سازي پول هاي فوتبال، 

رايزني  براي بر گزاري چند جام جهاني و... 
همه چيز هايي است كه جسته و گريخته شنيده مي شود و ديده شده، 
تمامي اينها بر مي گردد به نحوه تعاملي كه ب��ا بلا تر صورت گرفته، به 
اينكه مسئولان فدراسيون فوتبال و آنها كه دور و اطراف بلا تر را گرفته 

بودند چگونه مشكلات فوتبال ايران را به او انعكاس داده اند. 
بلا تر رفت و حالا مانده ايم كه آيا مي توان ش��اهد رش��د فوتبال بود يا 
خير، بلا تر رفت و ما مانده ايم كه در سفر 36 ساعته او مسئولان فوتبال 
توانس��تند حد اقل چندبازي تداركاتي مناس��ب براي تيم ملي فوتبال 
تدارك ببينند.  بلا تر رفت ولي همانطور كه انتظارش را مي كش��يديم 
آدم هايي پيدا شدند كه خيلي سريع خود را به او چسباندند و هديه هاي 
آنچناني نثار پير مرد اول فوتبال دنيا كردند تا نه اينكه او خوشحال شود 
بلكه خود را چهره  تر از قبل كنند، فقط اميد واريم كه همه چيز در اين 
هديه ها و رفت و  آمد ها و آدم هاي ناشناس و چهره هاي شناخته شده و 
مردود ش��ده در فوتبال خلاصه نش��ود. اميد واريم چيزي كه در آينده 
دست فوتبال را مي گيرد بسيار ارزشمند تر از آن تخته فرش نفيس و آن 

هداياي ريز و درشت ميليوني و بعضاً .... باشد. 
بلا تر رفت و ما منتظريم، منتظر تا فوتبالمان از اين رخوت و س��كون 
بيرون آيد، بلا تر رفت، راستي كسي شيخ سلمان را نديد، او هم همراه 
بلا تر به ايران آمده بود، آمده بود به ديار خليج فارس خنده هم از لبانشان 
دور نمي شد، او هم حتماً قول هايي داده كه ما اميد واريم حرف هايش 

فقط در تهران و براي خوشامد ما نبوده باشد. 
به هر حال سفر پر سر و صدايي بود كه تمام شد و ما اميد واريم كه حداقل 

براي فوتبال ايران سفري پر بار باشد.

گل هاشمي نامزد بهترين گل جام جهاني 
بر اساس اعلام سايت فيفا، گل ثانيه 55 مصطفي هاشمي به آرژانتين 
در اولين بازي تيم ملي نوجوانان اي��ران در مرحله گروهي، كانديداي 
بهترين گل جام جهاني 2013 امارات شده است. گل ايران به آرژانتين 
در كنار گل تيم ملي ژاپن به روسيه، گل اول اتريش به كانادا، گل سوم 
آرژانتين به كان��ادا، گل مكزيك به ايتاليا و گل س��وئد به هندوراس و 
چهار گل ديگر، 10 گلي هستند كه فيفا آنها را كانديداي بهترين گل 
جام جهاني نوجوانان كرده است. سايت فيفا تصاوير اين گل ها را روي 
وب سايتش قرار داده و از كاربران سايت فيفا براي اينكه بهترين گل را 
انتخاب كنند، نظر سنجي كرده است. اين رأي گيري روي سايت فيفا تا 

روز پنج شنبه 23 آبان ادامه خواهد داشت. 
----------------------------------------------------

4 بازيكن پرسپوليس در آستانه جدايي 
چهار بازيكن پرس��پوليس در پايان نيم فصل در آستانه جدايي از اين 
تيم هستند. با پايان نيم فصل ليگ برتر برخي از بازيكنان پرسپوليس از 
جمله غلامرضا رضايي، ميلاد غريبي، محمدرضا خانزاده و رضا محمدي 
كه پيش از اين نيز زمزمه جدايي ش��ان به گوش مي رس��يد در آستانه 

جدايي از اين تيم هستند. 
----------------------------------------------------

نيجريه قهرمان جام جهاني نوجوانان شد
تيم فوتبال نوجوانان نيجريه با پيروزي پ��رگل برابر مكزيك در ديدار 
نهايي رقابت هاي جام جهاني نوجوانان 2013  امارات به عنوان قهرماني 
پانزدهمين دوره اين مسابقات دس��ت يافت. سوئد هم با پيروزي برابر 

آرژانتين، عنوان سومي اين دوره از رقابت ها را از آن خود كرد. 
----------------------------------------------------

جدال مدعيان به سود استيل آذين تمام شد
هفته نخست رقابت هاي ليگ برتر كش��تي آزاد جام ولايت با پيروزي 
اس��تيل آذين و برتري تيم هاي مهمان پيگيري شد. در حساس ترين 
مس��ابقه اين هفته و در گروه يك، تيم موسس��ه مال��ي اعتباري ثامن 
الحجج)ع( سبزوار در سالن سربداران اين شهر در يك مسابقه حساس 
و ديدني برابر تيم استيل آذين ايرانيان با نتيجه 3 بر 4 مغلوب شد. در 
ديگر ديدار اين گروه تيم گروه س��اختماني كفايتي خراس��ان رضوي 
مقابل ميهمان خود هيئت كشتي رس��تم كلا با نتيجه 5 بر 2 مغلوب 
ش��د. در آخرين ديدار اين گروه نيز تيم موسس��ه مالي اعتباري ثامن 
الحجج)ع( مشهد در سالن سيد رسول حسيني موفق شد با نتيجه 4 بر 

3 ميزبان خود گاز مازندران را شكست دهد. 

 تأييد كسر امتياز پرسپوليس و تراكتور 
در استيناف 

احكام كسر يك امتياز از دو تيم فوتبال پرس��پوليس و تراكتورسازي 
توسط كميته استيناف صادر و به دبيركل فدراسيون اعلام شد و به اين 
ترتيب يك امتياز از تيم هاي پرس��پوليس و تراكتور كسر شد. مهدی 
دادرس، عضو شوراي استيناف فدراسيون فوتبال در واكنش به اينكه 
ظاهرا حكم كميته انضباطی در اين باره تاييد شده گفت: ما اين احكام 
را مانند احكام كسر امتياز بازی های قبل تاييد كرده و برای اعلام و ابلاغ 
به دبيركل فدراسيون داده ايم اما اين احكام پيش از اعلام و ابلاغ از سوی 
دبيركل فدراسيون لازم الاجرا نيست. مطمئن باشيد كميته استيناف 

رای صادر كرده خود را برنمی گرداند.

سعيد احمديان
  گزارش يك

تعصب، نفرت و جنگ در تئاتر روياها 
يك سفر 36 ساعته و كلي وعده و وعيد 

بعد از بازي سپاهان- پرسپوليس، اتفاقي افتاد كه به 
نظر مي رسيد قرار است يكي از بزرگترين پرونده هاي 
تباني و رشوه در فوتبال بررسي شود. پرونده اي كه 
حتي پاي مجل��س و كميته اصل 90 را هم وس��ط 
كشيد. اما گويا سرنوشت اين پرونده هم قرار است به 
سرنوشت پرونده هاي مشابه دچار شود؛ پرونده هايي 
كه آتش شروع آنها به شدت شعله ور و خيلي زود هم 
خاكستر مي شد. اما بعد از بازي با سپاهان در دور رفت 
ليگ، علي دايي، س��رمربي پرسپوليس براي اولين 
بار در تاريخ فوتبال، يك داور را به طور علني متهم 
كرد. دايي از قهرماني نام برد و تأكيد كرد كه شماره 
دوستان او را ندارد تا برايشان پول بريزد؛ تهمتي كه 

جامعه فوتبال را تا مدت ها درگير خود كرد. 
قهرماني خيل��ي زود محروم ش��د؛ محروميتي كه 
گفته مي ش��د تا اطلاع ثانوي است. اين محروميت 
مي توانست نشان از مجرم بودن او باشد و درست بودن 
حداقل قسمتي از گفته هاي دايي. اما با حرف هايي كه 
قهرماني و ديگر شاهداني كه به مراتب پايشان به اين 
پرونده باز شد، مولايي و حاتمي هم محروم شدند كه 
اولي بدنساز پرسپوليس بود كه در راه آهن نيز با دايي 
كار مي كرد و دومي نيز گفته مي شد از دوستان دايي 
است. اما دايي اين ادعا را رد كرد و مدعي شد وقتي 
او همكاري اش را با راه آهن آغاز كرد، اين شخص در 
راه آهن بود و به عنوان دوست دايي وارد اين باشگاه 

نش��د.  اما بعد از محروم ش��دن قهرماني، مولايي و 
حاتمي، هيچ خبر ت��ازه اي از پرون��ده اي كه تصور 
مي شد يكي از بزرگترين پرونده هاي فساد در فوتبال 
باشد، نشد و بعد از مدتي كوتاه، مثل هميشه آب ها 
از آسياب افتاد. تا اينكه ديروز خبري روي خروجي 
برخي سايت ها قرار گرفت كه حاكي از روند تازه اي 
بود. خبري مبني بر اينكه حكم اين پرونده صادر شده 

اما مدتي اس��ت كه در اتاق محمدمهدي نبي خاك 
مي خورد؛ حكمي با نتيج��ه اي كاملًا برعكس آنچه 
تصور مي شود. آيت الهي، نايب رئيس اول فدراسيون 
و رئيس هيئت رسيدگي به تخلفات درباره قهرماني 
به گل مي گويد: »هيچ اتهامي درباره اين داور اثبات 
نش��ده و او مي تواند حتي عليه اتهام هايي كه به وي 
نسبت داده شده است شكايت كند. چيزي كه من 

به عنوان رئيس هيئت رسيدگي به تخلفات فوتبال 
اي��ران در مورد اي��ن پرونده مي دانم اين اس��ت كه 
تمامي مسائل مطرح شده در مورد پرونده قهرماني 
اتهام زني اس��ت و هنوز هيچ چيز ثابت نشده و هيچ 
مدرك محكمه پسندي هم به نظر من در اين پرونده 
ديده نشده، مگر آنكه در آينده مدارك ديگري ارائه 
شود. اكنون تحقيقات اوليه انجام شده و ما در حال 
جمع بندي اين پرونده هستيم. در پرونده قهرماني در 
ارتباط با افراد ديگر، مسئله قابل پيگيري وجود دارد 
اما در قهرماني فقط اتهام هايي مطرح شده كه اثبات 
نشده است.«  اين حرف ها از يك سو و اين مسئله كه 
گفته مي ش��ود حكم اين پرونده 28 مهر صادر و به 
نبي ابلاغ شده است، از سوي ديگر، ماجراهاي اين 
پرونده را گنگ و مبهم مي كند، خصوصاً كه شنيده ها 
حاكي از آن است كه در اين حكم قهرماني تبرئه و 
دايي محروم شده اس��ت. حكمي كه گفته مي شود 
نبي علاقه اي به انتشار آن ندارد.  اما اگر اين شايعه 
صحت داشته باش��د، مدعياني كه به راحتي اتهام 
زده اند، چطور مي توانند آبروي ريخته ش��ده افراد 
را باز گردانند. هر چند كه به نظر مي رس��د با وجود 
پيچيده شدن ماجراهاي اين پرونده، بهتر آن است كه 
مسئولان هر چه سريع تر شفاف سازي كنند تا قبل 
از آنكه حرف هاي درگوشي در خصوص آن بار ديگر 

جامعه فوتبال را به حاشيه ببرد!

قهرماني تبرئه شد، دايي محروم!
شايعه هاي تازه از جنجالي ترين پرونده فساد در فوتبال دنيا حيدري 

    فوتبال ايران

شيوا نوروزي
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